
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 430
Vil ministeren oplyse, hvor meget salt der hvert år anvendes på kunstgræsbaner med 
gummigranulat, for at holde baner frostfri, i hvilken grad det skader omgivende natur, og 
om samme praksis vil kunne holde baner med alternative fyldmaterialer til gummigranulat 
frostfri?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Villadsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Villadsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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